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20 жовтня під головуванням Ігоря Атаманчука відбулося засідання постійної комісії
обласної ради з питань паливно-енергетичного комплексу та житлово-комунального
господарства, на якому розглянуто питання про початок опалювального сезону та стан
розрахунків за енергоносії обласним комунальним виробничим підприємством теплового
господарства «Полтаватеплоенерго». 
За інформацією генерального директора «Полтаватеплоенерго», депутата обласної
ради Володимира Чернявського, підприємство отримало ліміти на природний газ, на
сьогодні всі його котельні працюють. За час підготовки до опалювального сезону
проведено значні роботи по реконструкції, ремонту теплового обладнання, заміні
теплових мереж. На ці заходи було спрямовано понад 11 мільйонів гривень.
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